
12 grudnia br., o godzinie 13.00, odbyła się LIII Sesja Rady Miejskiej w Staszowie. W sali
konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy radni podjęli osiem uchwał.

Radni podczas sesji  podjęli  między innymi uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Staszów
pomocy  finansowej  Powiatowi  Staszowskiemu.  W  ramach  wspieranej  inwestycji  zostaną
przebudowane odcinki drogi powiatowej nr 0791T Sztombergi – Sulisławice od km 2+520 do km
2+995 i od km 6+193 do km 7+193. Pomoc finansowa zostanie udzielona w formie dotacji celowej,
w kwocie 54 000 zł. Radni zadecydowali także o wsparciu finansowym Powiatu Staszowskiego w
remoncie odcinków drogi powiatowej nr 0830T Niemścice – Ponik w m. Niemścice i Ponik od km
0+511 do km 0+955 i od km 2+415 do km 2+723 i od km 3+307 do km 3+955. Ta dotacja celowa
wyniesie Gminę Staszów 23 341 zł.

Zmniejszono także kwoty pomocy finansowej udzielanej przez Gminę Powiatowi Staszowskiemu na
przebudowę odcinka drogi powiatowej nr 0834T Koniemłoty – Gaj Koniemłocki w m. Koniemłoty (od
km 0+000 do km 0+997 dł. 997 m) oraz remont odcinków drogi powiatowej nr 0784T Wólka Żabna –
Podmaleniec (od km 0+000 do km 0+300 oraz od km 2+363 do km 4+131). W uchwale w sprawie
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu na wyżej  wymienione zadania,  podjętej
uprzednio,  na  realizacje  zadania  określono  kwotę  szacunkową.  Obecnie  Zarząd  Powiatu
Staszowskiego,  w  związku  z  rozstrzygnięciem  przetargu  nieograniczonego  oraz  udzieleniu
zamówienia publicznego na w/w zadania, zwrócił się o zmniejszenie uprzednio zaplanowanej kwoty.

Radni  uchwalili  także  dotację  przedmiotową  dla  Centrum Integracji  Społecznej  w  Staszowie  –
samorządowego zakładu budżetowego.  Wprowadzono także zmiany w budżecie  Miasta  i  Gminy
Staszów na rok 2017 oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2017
– 2020.

Pod głosowanie został poddany także projekt uchwały dotyczący rezygnacji radnej Beaty Gajek – Dyl
z funkcji wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Staszowie. Uchwała nie została jednak podjęta.
Radni zagłosowali przeciw przyjęciu rezygnacji.














